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URZĄD GMINY

Wójt Gminy Kwilcz

Kozystając z uprawnienia wynikającego z aft. ż4 ust.3 ustawy z dnia B marca 1990 r. o samoządzie
gminnym kieruję do Wójta Gminy ponizsze zapytanie.

Na posiedzeniu Komisji Finansowo-Gospodarczej w dniu 11 lutego br. W trakcie
dyskusji na tematy przyznawania środków na rózne wydatki w sołectwach i
organizacjach Wójt stwierdził, że organizowane corocznie przez Niego Spotkanie
Swiąteczne nie odbyło się, poniewaz nastąpił wazny, zasadny wydatek na
wykonanie Obelisku K. Chłapowskiego izwiązane ztym uroczystości.
Poczułem się tą informacją dotknięty, poniewaz składając wniosek informowałem
Wojta i Sekretarza o własnej ofercie częściowego finansowania tego
przedsięwzięcia, jak równiez o propozycji dofinansowania przez Rodzinę K.
Chłapowskiego oraz Proboszcza parafii Lubosz i tt/ościejewo. Otrzymałem Medy
odpowiedź, ze nie będziemy jako Gmina korzystali z wsparcia prywatnego.
Nie musieliśmy też dokonywać zmian w budzecie gminy uchwałą Rady,
Na temat Spotkania Świątecznego zaległa cisza, na pytania kiedy będzie to
spotkanie, odpowiedzi nieformalne brzmiaĘ, że spotkania nie będzie z powodu
braku Środków ze sponsoringu. Wójt oficjalnie nie informował o braku tego
spotkania i jego przyczyn.
uwazam porównanie tych dwóch wydatków za co najmniej niefońunne.

1. proszę o odpowiedź jakie koszty zostały poniesione na wykonanie
obelisku, jego transportu, montazu, wystaw, umów o prelekcje
tematyczne, poczęstu nek?

2. Proszę o porównywalne przedstawienie kosztów Spotkania
Swiątecznego w roku 2018,
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> ZAPYTANIE składa się w sprawach aKualnych problemów gminy, a także w celu uzyskania informacji
o konkretnym stanie fakĘcznym.
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